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Úvod 

Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou
Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokracovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konecnom case. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou cítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlace, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text
predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Semeno znamenia casu konca
(THE END-TIME SIGN SEED)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v pondelok večer 19.3.1962 v Tifton, GA

1 Ďakujem ti, pane. Dobrý vecer, priatelia. Je to privilégium byť tu
dnes vecer v Tiftone. Toto je pre mňa také veľké prekvapenie. Povedal
som nášmu dobrému priateľovi, bratovi Welch Evansovi, pred nejakým
casom, keď som sa stával dosť unaveným, povedal som, „Pôjdem dolu
cez Tifton na rybacku.“ Povedal som, „Keď prídem, stretnem ťa tam
niekde a budeme mať (pomyslel som si) také chatové modlitebné
zhromaždenie.“ A tak našiel som sa tu dnes vecer v auditóriu školy. A
som trochu zachrípnutý od mnohého hovorenia. Vcera som mal krátku
kázeň, bolo to dlhé asi len šesť hodín, to je tak dlho, ako som kázal.
Tak... No, ja vás nestraším. Dnes vecer nebudem tak dlho kázať. To
som si istý. Ale tým, že som trochu zachrípnutý a prechádzam...
2 Ale je to privilégium tu byť a stretnúť sa s týmto milým pastorom,
ktorý mal taký dobrý, vznešený úvod. A vždy sme šťastní stretnúť sa s
ľuďmi.

A to, co práve vyjadril ten brat, je absolútna pravda. Môžeme na
to povedať, „Amen,“ pretože diabol je v týchto posledných dňoch ako
revúci lev a chodí okolo a hľadá, cokoľvek by mohol zožrať, pretože on
vie, že jeho cas je krátky. On už nemá príliš veľa casu na to, aby to
robil, tak on to musí robiť, zatiaľ co na to má cas.

Páci sa mi to tu v tomto malom auditóriu. Sme veľmi vďacní
školskému výboru, správcovi a tým, ktorí boli ku nám takí milí a dovolili
nám to mať; pre vás ľudí, ktorí ste tu a spolupracujete v tomto malom
pamätnom zhromaždení. A ktokoľvek tam položil ten malý privítací
kobercek tam na ulici, ako som si to všimol, no, to bolo veľmi pekné.
Myslím, že brat Willie, ktorý je tam, bol ten, ktorý to urobil. Cením si to.
3 Možno by som rád, ak by niekedy Pán chcel, kedy by sme mohli
prísť na sériu zhromaždení a byť spolu s týmto milým pastorom a
ostatnými tu a urobiť zhromaždenia na štyri alebo päť vecerov, kde by
sme to mohli dostatocne poohlasovať a zhromaždiť spolu cirkvi,
pretože, viete, my teraz potrebujeme jeden druhého viac ako
kedykoľvek v celej histórii sveta, to je práve teraz: skutocní kráľovskí
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veriaci. My potrebujeme jeden druhého. A tak som... Je to vždy
požehnanie, kdekoľvek idete a stretnete Božích ľudí. Je to všade
požehnanie.
4 Vidím, že tu máme mladých, pred pár minútami som pozoroval
jedného malého chlapca a dievca, ako tu sedia na predných sedadlách,
sú tak veľmi milí, malickí a tak pekne tu sedia. Páci sa mi to. Deti...
Nieco na deťoch je, že sú tak nevinné a milé. Páci sa mi to. A teraz,
veľmi pekne vám ďakujem, že ste dnes vecer prišli. No, pomyslel som
si, že by to bolo dnes vecer pekné, ak by sme sa len neponáhľali a
zasiali nejaké semeno Slova Pánovho.

A vcera som kázal týchto šesť hodín na tému, „Originálne
semeno Slova.“ A prešli sme to od Genesis po Zjavenie, tam a späť, je
to šesťhodinová páska: cím bol Boží program, cím on je, a to, ako to
vypovedané Slovo Božie je semenom Božím. A Biblia hovorí (tam v
Lukášovi), že Slovo Božie je semenom, ktoré vyšiel rozsievac
rozsievať. 
5 A teraz vieme, že akékoľvek Slovo, ktoré je zasiate, ono musí
byť poliate predtým, ako vyženie a vydá úrodu. Ale ak tá voda padá na
zem bez ohľadu na to, aké semeno je v tej zemi, to prinesie svoj druh,
pretože Boh povedal v Genesis 1:11, „Nech každé semeno prinesie
svoj druh.“ Aby každá vec... A keď tá voda padá (Židom 6. kapitola),
zisťujeme, že dážď casto padá na zem, aby ju zavlažil, odial, aby
vydala ovocie. Ale kúkoľ a bodliaky a tie veci, ktoré sú v zemi,
vychádzajú pomocou tej istej vody. Ale poznáte ich podľa ich ovocia. 

Tak isto Kresťania sú poznaní podľa ovocia Ducha Svätého. To,
co dominuje v živote Kresťana, dokazuje, cím on je. A ovocím Ducha je
láska, radosť, pokoj, viera, dlhozhovievavosť, dobrota, miernosť,
trpezlivosť v Duchu Svätom. Toto ovocie sa samo prejavuje cez
Kresťanov.
6 Vcera sme zistili, že v tom, že semeno bolo zasiate, to semeno
rôznic, to bolo... Satan zasial rôznice, keď povedal Eve klamstvo. A
zistili sme, že neveriť jednému Božiemu vypovedanému Slovu
spôsobilo každú smrť, ktorá kedy bola, každú chorobu a všetky tieto
problémy: to bolo len neveriť jednému Slovu. To nebolo tak, že ona
tomu vôbec neverila. Ona sa to snažila s niecím zmiešať, ale nic sa
nezmieša s Božím Slovom. To musí byť, cím to je, pretože to je
originálne semeno.

   SEMENO ZNAMENIA CASU KONCA                                          37



36                                              kázané 19.3.1962 v Tifton, GA

* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v máji 2016.

Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 

Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:

email: info@vecerne-svetlo.sk
tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí

   SEMENO ZNAMENIA CASU KONCA                                          5

Boh je vecný a Boh je Slovom. „Na pociatku bolo Slovo a to
Slovo bolo u Boha a to Slovo bol Boh. A to Slovo sa stalo telom medzi
nami.“ 
7 Tak Boh a Jeho Slovo sú tou istou bytosťou. Pomyslite na to.
Verím, že Boh bude jedného dňa súdiť svet, nie skrze nejaký kongres,
nie skrze nejakú cirkev, ale skrze Svoje Slovo bude súdiť svet. Ak by
sme mali vziať cirkevnú organizáciu, cirkev, ktorá z nich má pravdu?
Oni sa tak veľmi líšia jedna od druhej. Katolíci sa líšia od protestantov,
protestanti sa líšia od ortodoxných. Ortodoxní... No, každý jeden sa líši.
Tak, ktorí z nich budú mať pravdu? Mali by sme v mysli ustavicne
zamiešanie. Clovek by nevedel, co má robiť. A spravodlivý Boh, sudca
celej zeme, nám istotne dáva nieco, skrze co máme byť súdení. 
8 Tak precítal som v Biblii, že, „Nebesia a zem pominú, ale Božie
Slovo nikdy nepominie.“ Precítal som v Biblii, že ktokoľvek nieco z toho
vezme alebo nieco k tomu pridá, jeho casť bude vzatá z Knihy Života, a
to tam presne tak stojí. Mnohí sa snažia povedať, že to bolo
pozmenené, bolo to upravené takto ci onak. Ja tomu neverím. Verím,
že musí byť nejaký druh štandardu, skrze ktorý bude Boh súdiť cirkev
alebo svet. Musí byť nejaký štandard. Nemôže to byť cirkevná
organizácia, pretože oni sa líšia. Kto by vedel, co má robiť? Ale existuje
štandard, a to je Jeho Slovo. Verím, že Boh bdie nad Svojím Slovom.
Verím, že to Slovo je specatené presne tak, ako to Boh chce, Biblia. To
je Božie Slovo ľuďom. To je ten dôvod, preco verím v to Slovo. A verím,
že Slovo je semeno, a ak je to semeno zasiate do správnej zeme a
zavlažené Svätým Duchom, to vydá svoj druh. Akékoľvek zasľúbenie,
ktoré Boh urobil, Boh to aj urobí. 
9 Keď vidíme, ako Boh uzdravuje cloveka... Tu pred pár dňami v
našej cirkvi, išiel som kázať v nedeľu (minulú nedeľu, teraz je to pred
týždňom, týždeň pred touto nedeľou). Priviedli tam jedno malé dievca
na nosidlách. A oni mi v noci po ceste zavolali a povedali, „To dievca
nemôže žiť.“ S tou rakovinou to bolo tak zlé. Asi sedemnásťrocné
dievca... „Nevie sa tam ani dostať. Zomrie pred tým, ako sa tam
dostane.“ Bol to žalostný prípad. Také veľmi milé dieťa,
sedemnásťrocné. 

Aby som nieco svojej cirkvi dokázal, vôbec som sa toho dieťaťa
ani nedotkol. Nikdy som sa toho dieťaťa ani nedotkol. Vstúpil som dnu,
ona ležala na nosidlách... Samozrejme, tam boli aj iní chorí ľudia, ale
mňa zaujímalo toto dieťa, aby som zachytil jej ducha, keď som k nej
hovoril. A vyzeralo to, že ona je veľmi milé dievca. Nevidel som žiaden
dôvod, preco by to dieťa malo naplniť predcasný hrob. A tak to musel



6                                              kázané 19.3.1962 v Tifton, GA

byť diabol, ktorý sa jej snažil vziať život. A tak som sa toho dieťaťa
vôbec ani nedotkol, išiel som rovno za kazateľňu so Slovom a zostával
som rovno so Slovom. A to Slovo ju ihneď uzdravilo, až ona vstala a
odišla a je teraz v poriadku, žije tak ako ktokoľvek iný, nevedia nájsť po
tom nikde ani stopu. Vôbec som sa jej ani nedotkol.

Vidíte, Slovo vyšlo a ona uverila tomu Slovu a Slovo je Boží
život a Božia moc. A Slovo je to, co to robí. Slovo uzdravuje chorých. 
10 Potom poviete, „No, Ježiš uzdravoval chorých.“ On je Slovom.
On je Slovom. Keď prijímaš Slovo, prijímaš Ježiša, lebo On je Slovo.
„Slovo bolo ucinené telom a prebývalo medzi nami.“ Veríme tomu, že?
Každý kúsok. Veríme, že Kristus je Božie Slovo, ktoré je prejavené, a
veríme, že Jeho nevesta musí byť tým istým. Veríme, že ona musí veriť
každý kúsok zo Slova, a mať to Slovo v sebe, pretože ona je castou
toho tela. Ona je telom a On je hlavou.

A keď On zomrel a vstal z mŕtvych a bol vzkriesený a posadil sa
na výsostiach majestátu Božieho na Jeho tróne, po pravici majestátu,
potom... a my sme Jeho vyslancami. A my sa považujeme za mŕtvych a
pochovaných v krste a vzkriesení s Ním a teraz posadení spolu s Ním v
nebeských miestach v Kristu Ježišovi. To by malo spôsobiť, že budeme
všetci vykrikovať, že? Pomyslite na to. My sme, nie, že budeme, my
sme teraz. Teraz sme synovia Boží. Teraz sme dcéry Božie. Nie, že
budeme posadení. Teraz sme posadení. Nemôže...
11 Ježiš povedal, že Písma sa musia naplniť. Každé Slovo sa musí
vyplniť. Dnes sme sa dostali tak ďaleko od toho. Miešali sme sa s
vyznaniami, a tak ďalej, až sme vyšli do divokého vystrájania práve tak,
ako Biblia hovorí, že budeme. Presne tak.

A Adam tam predtým, ako sa dostal ku svojej žene, ona bola
tehotná so zlým semenom. Ona prijala diablove klamstvo a snažila sa
to zmiešať s Božím Slovom, a to zaprícinilo smrť. Prvé dieťa, ktoré sa z
nej narodilo, malo smrť. Odvtedy malo každé dieťa smrť. Manželka
Jehovu, keď ju On vyviedol z Egypta a posvätil ju a zacal s ňou na tej
ceste, co ona urobila? Urobila tú istú vec. Jehova vzal svoju manželku
do zasľúbenej zeme. A tam na ceste pocúvla falošného proroka menom
Balám, a co urobila? „No, nie je medzi nami žiaden rozdiel. Poďme a
zjednoťme sa spolu a buďme jednou rodinou.“ 
12 To je to, co urobila nevesta so svetom. Zjednotila sa so svetom
a svojimi vyznaniami a vecami a zaprela Božie Slovo hovoriac, „Dni
zázrakov pominuli. Neexistuje nieco také, ako je krst Duchom Svätým.“
A kde je teraz? Rozvedená. Práve... Ježišova nevesta urobila to isté, co
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ho prijímate? Každý jeden, ktorý zodvihol svoju ruku bez ohľadu na to,
kvôli comu to bolo, zodvihol si svoju ruku a hovoríš, „Verím. Práve teraz
to prijímam. Verím, že mám to, o co som prosil.“ Nech vás Boh žehná.
To je ohromné. To je pekné. Nech vás Boh žehná. Dúfam, že Slovo
Božie sa vo vás zakorení. 
93 Tak, máte... Zatiaľ co máte svoje hlavy sklonené, máte tu
pastora, je to milý brat, prišiel sem a pred chvíľou tu nieco zacitoval.
Evanjelisti nemôžu robiť na zhromaždeniach všetko. Musíte svojho
pastora poznať. Tohoto zbožného muža. Som tak rád, že som sa mohol
ku týmto ľuďom dostať, ktorí zodvihli svoje ruky za tieto veci, a že im
mohol byť daný tento milý pastor. Nech vás on teraz vedie do hlbších
prežití s Bohom za vaše uzdravenie a vaše spasenie. Nech ťa Boh
žehná, brat pastor. Cokoľvek chceš povedať, potom, ako sa pomodlíš...

***
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ktoré zodvihlo svoju ruku. Posielam ho k tomu mužovi, ktorý zodvihol
svoju ruku. A nech sa to dnes vecer uchytí na spasenie. Udeľ to, Pane.

Ty si povedal, „Ten, kto verí... Ktorý cuje moje Slová a verí tomu
ktorý ma poslal, má vecný život.“ Tak, Pane, to je Tvoje Slovo. Ty si tak
povedal.

 Podľa vedy, to porušilo každé pravidlo. Veda hovorí, že
nemôžete zdvihnúť svoju ruku, gravitácia ju drží dolu. Ale v cloveku je
duch. On môže urobiť rozhodnutie a zodvihnúť svoju ruku, pretože tam
je urcitý duch, ktorý nad ním vládne, ktorý poruší zákony vedy. Tak Boh
prehovoril a oni zodvihli svoje ruky ku svojmu Stvoriteľovi. Nebeský
Otce, nech Tvoje Slovo padne do ich sŕdc práve teraz, do lona ich
srdca, a nech to cez nich zrodí nevestu Kristovu. Udeľ to, Otce.
90 Pre týchto, ktorí zodvihli svoju ruku, ktorí sú tu po celej budove
a sú chorí, oni zodvihli svoje ruky, pretože sú v potrebe. Oni Ti veria, že
si Uzdravovateľ. Modlím sa túto modlitbu viery. Vysielam to, Pane. V
Mene Ježiša Krista, nech tá viera padne do každého srdca práve teraz.
Nech je tam Slovo Božie tak dôrazné, až to zrodí uzdravenie pre
každého jedného z nich. Udeľ to, Otce.

Tak, teraz znovu, hovorím to kvôli týmto vreckovkám, ktoré tu
ležia, v Biblii bolo povedané, že z tela Pavla brali vreckovky a zástery a
necisté duchy vychádzali z ľudí a nemoci odchádzali. My nie sme
svätým Pavlom, ale to nebol on, ktorý to urobil, ale pretože v ňom bolo
Slovo. Ty si stále tým istým Slovom. 
91 Teraz, Otce, raz bol Izrael odrezaný od zasľúbenej zeme. Bola
to tvoja nevesta. Ty si ju mal na ceste do zasľúbenej zeme. Ty si pre ňu
urobil cestu. Nepriateľ sa dostal do tej cesty. Ty si sa pozrel dolu cez
ten Ohnivý Stĺp s rozhnevanými ocami. More sa vystrašilo, odstúpilo z
cesty. Izrael prešiel.

Teraz, Bože, nedívame sa cez Ohnivý Stĺp, ale dívame sa cez
Krv Tvojho vlastného Syna, ktorý zomrel pre tento úcel. A ja posielam
Tvoje Slovo. Nech sa diabol vystraší. Nech odstúpi a nech títo ľudia
prídu ku tomu zasľúbeniu Božiemu tak ako Izrael, bez jediného
zlyhania. Nech prídu k tomu veľkému zasľúbeniu, „Ponad všetky veci,
chcem, aby sa ti darilo v zdraví.“ Udeľ to, Pane. Nech toto urobí tú
prácu, kde to posielame. A hovoríme, že Tvoje Slovo sa nevráti späť ku
Tebe prázdne. Ono vykoná to, na co je urcené. A ja sa modlím túto
modlitbu viery za týchto ľudí v Mene Ježiša Krista. 
92 A zatiaľ, co máme svoje hlavy sklonené, koľkí z vás príjmu teraz
to, co bolo povedané, a budú veriť, že Slovo Božie prišlo ku vám a vy
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urobila nevesta Jehovu, a to isté, co urobila Adamova nevesta. Áno,
presne tak. Biblia hovorí, že na ústach troch svedkov nech je postavené
každé Slovo. Existujú tri cirkvi, tri nevesty. Všetky urobili to isté. 
13 Ale napriek tomu všetkému existuje skutocná Nevesta, ktorú
Boh privádza a má každý kúsok z každej... Zakaždým, ako tam bola
reformácia, bolo tam urcité množstvo slova, ktoré bolo rozšírené. A
každá generácia dostáva svoj cas. Všimli ste si to niekedy? Bude
nejaký muž Boží, ktorý príde a zasiahne s ohňom Božím, a bude veľké
prebudenie, ktoré sa preženie krajinou. A co sa deje? Hneď potom, ako
oni uchopia ideu toho cloveka a urobia z toho denomináciu a urobia tam
vyznania a zmiešajú to s tým, a ona tam zomiera a už nikdy viac
nepovstáva (To je pravda). Vždy to tak bolo. Vždy, zakaždým. 
14 Ale každá generácia, co ona dostáva? Svoju príležitosť pri
cerstvom Božom Slove zakaždým, tak ako Luther pod ospravedlnením,
tak ako Wesley pod posväteným, letnicné hnutie pod krstom Svätého
Ducha. Rozumiete? Každý jeden dostáva svoju šancu. Co potom robia
tí ľudia, ktorí nasledujú tých veľkých reformátorov? Robia z toho
denomináciu, organizujú to, miešajú to s vyznaniami, trošku tu a trošku
tam. Prichádza nová skupina vyškolených ucencov s kopou
psychológie, presne tak, ako sa Eva snažila nájsť nejaké nové svetlo a
zmiešať to so Slovom Božím: smrť. A tam odišla organizácia a
duchovne zomrela. To je presne tak. To je to, ako to vždy bolo.
15 Dobre. Verte alebo nie... Možno si to nemyslíte, ale idem dnes
vecer hovoriť (Ak bude Pán chcieť), na tému, „Znamenie semena casu
konca.“ Aký druh znamenia bude mať znamenie semena v case konca?
Predtým, ako precítame Slovo, skloňme svoje hlavy a prehovorme k
Autorovi toho. 

Som dnes vecer zvedavý, keď máme sklonené svoje hlavy, keď
si uvedomujem, že žijeme v tieňoch príchodu Syna Božieho... Som
zvedavý, ci sú tu dnes vecer nejaké žiadosti, nieco, co by ste chceli dať
Bohu vedieť, že ste úprimní a že máte nieco na svojom srdci, co by ste
chceli, aby pre vás Boh urobil? Len zodvihnite svoje ruky k Nemu a
povedzte, „Toto som ja, Bože. Chcem toto a toto.“ Ďakujem. 
16 Náš nebeský Otce, pristupujeme ku Tvojmu trónu milosti, nikdy
ku Tvojmu trónu súdu. Bože, my netúžime po súde, pretože by sme pri
takom tróne nemohli obstáť. Ale sme tak radi, že bol niekto, kto sa tam
postavil za nás, Tvoj Syn, Pán Ježiš. On sa tam postavil za nás a obstál
pri súdoch, aby sme tak my mohli mať právo ku trónu milosti. A my
dnes pristupujeme v Jeho Mene.
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A On Sám povedal (A každé Sovo, ktoré prichádza od Neho,
bolo Písmom, no, ono musí byť vyplnené). On povedal, „Ak budete
prosiť cokoľvek Môjho Otca v Mojom mene, Ja to urobím.“ Tak, že my
vieme, že to Slovo je pravdivé, a my prichádzame v Ježišovom Mene,
aby sme prosili nášho nebeského Otca, aby nám udelil tú odpúšťajúcu
milosť zo Svojho milujúceho trónu milosti. 
17 My Ho dnes vecer prosíme, aby nám urobil Svoje Slovo jasným
a známym, a aby nám zjavil tú hodinu, ku ktorej sa približujeme,
pretože my sa nechceme potknúť ako niekto, kto nevie, kam ide.
Clovek, ktorý nevie, kam ide, sa potkne. A Ty si povedal, že sme deťmi
Svetla a mali by sme vedieť, kam ideme, krok za krokom, ako nesieme
svetlo. To neukazuje celú cestu až do cieľa, ale tak, ako robíme kroky.
Modlím sa, Otce, ako robíme dnes vecer tento krok smerom k tomuto
zhromaždeniu, aby sme videli, co je Božím zámerom pre nás, že sme
tu. A modlím sa k Tebe, ó, Pane, aby každá ruka, ktorá bola dnes vecer
v tomto zhromaždení zodvihnutá, aby ten zámer tej prosby, ktorá je za
tou rukou, bol zodpovedaný. Ak je to kvôli spaseniu, Bože, udeľ to dnes
vecer, aby to prijali. Ak sú to problémy v domácnosti, narovnaj domy,
Pane, daruj pokoj. Ak je to kvôli niekomu, kto je rozrušený, udeľ Tvoju
milosť, Otce. Ak je to pre niekoho, kto je chorý, nech tie uzdravujúce
Slová Božie padnú dnes vecer dolu hlboko do ich sŕdc, až to prinesie
žatvu dobrého Božského zdravia do zajtrajška. Udeľ to, Pane. Vypocuj
nás.
18 Predkladáme ti dnes vecer toto Slovo s nami samými a s týmito
textami, aby si Ty z toho mohol vyviesť kontext a zjavil nám tie veci,
ktoré by sme mali poznať. Požehnaj týchto ľudí. Požehnaj túto školu. V
tomto dni, keď by niekto povedal, že zhromaždenie usporiada
medzidenominacná skupina, oni to chladne odmietnu. Ale tento správca
nám otvoril dvere. Modlíme sa, Bože, aby si ho požehnal a dal mu
poznať, že to je napísané v Písmach, „Nakoľko ste to urobili jednému z
mojich najmenších, Mne ste to urobili.“ 

„Kedy si bol v potrebe a my sme Ti poslúžili?“ A Ty si povedal,
„Ja poviem, že tak, ako ste to urobili týmto, Mne ste to urobili.“ 

Modlím sa, nebeský Otce, aby z tejto školy vyšli mocní,
pomazaní kazatelia pre ten deň pred nami.

Modlím sa za každú osobu, ktorá je tu, za ich pastorov,
požehnaj ich cirkvi, Pane, nech sa prelomí v ich komunite a tu medzi
ľuďmi veľké prebudenie a nech spôsobí, že mnohí budú spasení.
Uzdrav chorých a postihnutých. Príjmi slávu, prosíme to v Ježišovom
Mene. Amen.
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Slovo Božie dnes vecer zakorení v tvojom malom srdci, a ty sa staneš
vyslancom Krista. 

Tento muž, ktorý zodvihol svoje ruky trošku neskôr: brat, tvoje
vlasy sú šedivé. Ale pamätaj, Abrahám mal sedemdesiatpäť rokov,
predtým, ako ku nemu Boh prehovoril. Nech Boh zasadí dnes vecer
Svoje korene Slova v tvojom srdci. A keď padá ten veľký dážď, nech
neprinesie vyznania, ale nech to zrodí Krista, ktorý bude v tebe
zamanifestovaný.
87 Každý jeden z vás, ktorí ste zodvihli svoju ruku za uzdravenie,
Biblia hovorí, „Modlitba viery zachráni chorého a Pán ho pozdvihne.“ Ak
to semeno leží v tvojom srdci, budem sa modliť, aby ho Duch Svätý
zalial vodou, aby to semeno práve teraz zalial vodou. Nieco sa stane. 

Boh nehľadí na osobu. Ak On zachráni jedného, On zachráni
toho druhého, ktorý tomu bude veriť. Ak uzdraví jedného, uzdraví aj
toho druhého. Ale ty tomu musíš veriť. Ak tomu veríš, budem sa teraz
za teba modliť. 
88 Náš nebeský Otce, mám svoje ruky nad týmito vreckovkami,
ktoré tu ležia. Niekto tu pravdepodobne má niekoho milovaného, ktorý
je chorý a postihnutý, nieco s ním nie je v poriadku, možno nejaká
matka, ktorá má niekde malé choré dieťa. Možno starý slepý ocko,
ktorý sedí v nejakej malej búde, niekde v Georgii, a možno niekto, kto je
niekde v nemocnici. Ty vieš o všetkých týchto veciach. Pane, my vieme
túto jednu vec, že Ty si Kristus, ktorý si už kúpil ich uzdravenie. Ja
posielam Tvoje Slovo cez modlitbu, Pane. Ty si poslal Svoje Slovo. 

Jedna žena k tebe prišla a povedala, „Pane, buď mi milostivý,
Ty, Synu Dávidov.“ A Ty si pre ňu nebol Syn Dávidov, ona bola
pohanka. Ty si povedal, „Nepatrí sa vziať chlieb deťom a hodiť ho
psom.“ 

Ona povedala, „To je pravda, Pane. Ale psi si vezmú omrvinky,
ktoré sú pod stolom ich pána.“

Ty si povedal, „Pre toto slovo, tvoja dcéra bude žiť.“ A my
zisťujeme, že keď si prišiel domov... vlastne, keď ona prišla domov,
Tvoje Slovo sa tam už dostalo a to dievca uzdravilo. 
89 Raz jeden otec kvôli svojmu dieťaťu, on sa opýtal, v ktorom
case sa to stalo. Bolo mu povedané, že horúcka ho opustila o
jedenástej hodine. Ty si poslal Svoje Slovo. Pane, ja vysielam Tvoje
Slovo s modlitbou viery. Posielam Ho k tomu malému dievcaťu tam,
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84 Stál som tam a videl som... Videl som... V Južnej Afrike som sa
pomodlil jednu modlitbu nad skupinou ľudí a oni odhadovali, že tam
vzali sedem veľkých kamiónov naplnených... Ó, vy v Georgii nemáte
taký náklaďák, ako mali oni tam, to malo na jednej strane asi šesť alebo
osem kolies. 

A na ďalšie ráno, ako som tam sedel so starostom mesta, on
prišiel k oknu a povedal, „Brat Branham, poď sem a pozri.“ A dolu po
ulici tam išlo sedem plných náklaďákov, plných barlí, invalidných
vozíkov a všetkého, co ľudia... Nedotkol som sa ani jedného, len som
priniesol Slovo, povedal som im, aby verili, a oni verili. A tí ľudia, ktorí
boli s týmito vecami deň predtým, oni išli dolu ulicou so svojimi rukami
na svojich srdciach a vo svojom domorodom jazyku spievali, „Všetko je
možné, len ver.“ 

„On poslal Slovo.“ To je všetko, co musíš urobiť, poslať Slovo a
cirkev to prijíma. Ten, ktorý je narodený z Boha, prijíma Boha. Verí
Bohu. Veríte Mu? Skloňme svoje hlavy. Pomodlím sa za tieto
vreckovky. 
85 So svojimi sklonenými hlavami, každé oko je zavreté, rád by
som sa vás opýtal túto vážnu otázku. Ak nie si v poriadku s Bohom, ak
je tam v tebe nieco, co ti nedovolí veriť tejto Biblii, že je to inšpirované
Slovo Božie, že si nemohol veriť, že môžeš žiť podľa týchto pravidiel,
urobil by si aspoň toľko, že zodvihneš svoje ruky a povieš, „Bože, buď
milostivý. Chcem, aby si sa za mňa modlil, brat Branham, aby som bol
takým druhom Kresťana.“? Si tu? Zodvihnite svoje ruky. Ja... Ďakujem
ti, mladá pani. Ďakujem. Nech ťa Boh žehná. V poriadku. Je tu jedna
osoba v tejto budove, ktorá si to myslí. Dve osoby si to myslia. 

Ja nie som jeden z tých ľudí, ktorí presviedcajú. Ak tým Slovo
nedokáže pohnúť... Môžete tomu veriť, len ak ste predurcení, aby ste
tomu verili. Pamätajte, že hoci Ježiš urobil tak mnoho zázrakov, farizeji
Mu nedokázali veriť. Oni to nedokázali dostať do svojej hlavy, pretože
oni sa takými nechceli stať. A ak je tvoje srdce tak tvrdé, že ty vieš, že
rovno tam sa to Božie Slovo nedokáže cez teba prepracovať, a ty
potom nezodvihneš svoje ruky, aby si poprosil Boha o milosrdenstvo,
co potom urobíš v deň súdu? V poriadku. 
86 Je tu niekto, kto je chorý a chcel by byť spomenutý? Zdvihnite
svoju ruku. Traja alebo štyria, piati, šiesti, siedmi, ôsmi, je ich asi desať.

V poriadku. Skloňme svoje hlavy. Nepochybujte. Ty, moja malá
sestra tam vzadu, ktorá si zodvihla svoju ruku, „Pamätaj na mňa.“ Nech
ťa Boh žehná, sestra. Nech je požehnané tvoje jemné srdce. A nech sa
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19 Mám také veľmi zvláštne malé miesto Písma... Keď prídete
domov, chcel by som, aby ste si precítali celú tú kapitolu. Je to Ámos, 3.
kapitola a 7. verš. Veľmi zvláštny text. Ale viete, Boh koná veci tak
trochu zvláštne a divne, koná v predivných spôsoboch, tajomnými
cestami, ako vykonáva svoje divy. Ámos 3:7. 

Lebo Pán Hospodin nečiní ničoho, krome keď zjavil svoju
tajnú radu svojim služobníkom prorokom. 

Tak ten text, ktorý by som chcel ku tomuto použiť, je toto:
„Semeno znamenia casu konca.“ A ako som vám už povedal, vcera
som kázal tak veľa o semene, lebo to je Slovo... Všetky veci zacínajú v
Genesis, pretože Genesis znamená pociatok, alebo je to kapitola
semena v Biblii. Všetko, co dnes máme na zemi, pôvod toho zapocal v
Genesis.
20 No, dnes máme veci, ktoré sa nerozpocali v Genesis, pretože
sú skrížené. Cokoľvek skrížené je podfuk. Nie je to na nic dobré.
Nedokáže sa to samo zreprodukovať. Cokoľvek, co je skrížené, je
clovekom vytvorené a nemôže sa to znovu prinavrátiť.

Ako som už mnohokrát povedal, vezmime napríklad kríženie
dobytka. Keď napríklad vezmete osla a kobylu a oni zrodia mula, ale
ten mul sa nedokáže sám zreprodukovať. On nevie, kto je jeho otec a
kto matka. On je zmiešaný.
21 Vezmime dnes pšenicu. Je to hybrid. Oni hovoria, že je to
omnoho krajšie, má to väcší klas, ale nie je to na nic. Videli ste, co,
„Reader Digest práve o tom napísal? Ak budú ďalej ženy jesť kuratá a
hovädzinu a veci, ktoré sú skrížené, za dvadsať rokov od teraz
prestane ľudská rasa existovať: ženy už viac nebudú môcť mať deti. To
je pravda. Kríženie, nie je to na nic dobré.

Vezmite kukuricu, skrížte ju, budete mať veľký klas. Ale co to
robí? V poriadku, ak to chcete jesť a mať veľký klas. Ale co sa tomu
deje? Zasaďte to znovu, to sa nedokáže samo znovu zreprodukovať.
Nie je to na nic dobré. Je to mŕtve. Preto cokoľvek, co nebolo na
pociatku Bohom vypovedané, je hybrid. 
22 A to je spôsob, ako sa ľudia dostávajú prec od Slova Božieho.
Stáva sa to hybridnou záležitosťou. Musí to zomrieť. Nedokáže to zrodiť
znovu svoj druh do života. Cirkev, ktorá odmietne veriť Božiemu Slovu,
je hybridná cirkev s dogmami, vyznaniami, náukami, ktoré nie sú podľa
Písma. Taká cirkev nedokáže zrodiť Duchom naplnené dieťa, pretože
to je hybrid. Nie je to na nic dobré. Môže byť väcšia, môže mať veľké
steny, krásne lavice, veľké zvony, plyšové sedadlá, ale to neznamená
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vôbec nic. Duchovne je mŕtva. To je pravda. Nedokáže zrodiť Duchom
naplnené deti, pretože ona sama je mŕtva. 
23 Hovoril som teda na tú tému šesť hodín a dnes vecer sa idem
znovu vrátiť ku tomu istému znameniu semena casu konca... No, všetci
múdri ľudia, ak je clovek vo svojej hlave v poriadku, on sa vždy snaží
nájsť nieco, co je pred ním. Všetci z nás to chcú vedieť. „Co je ďalší
krok, ktorý mám urobiť? Kam idem odtiaľto?“ To je ako clovek, ktorý
prechádza prúd vody. On vstúpi na skalu, potom sa obzerá, aby videl,
kam urobí ten ďalší krok, lebo on ne... On nemôže len hocikde skociť.
Ak to urobí, utopí sa. Musí pozorovať, kam ide. „Potom, ako prekrocím
toto, potom kam?“ S nami všetkými je to tak. To bol ten krik ľudskej rasy
pocas všetkých vekov, „Kam odtiaľto?“
24 Kráľ Anglicka... jednej noci, keď ho na druhé ráno pokrstil jeden
svätý, sedeli pri ohni na veľkom akoby námestí. A bola tam taká veľká
pec s ohňom a s roštom (ako by sme to nazvali), akurát to bolo veľké,
obrovské miesto, kde ležali veľké kláty. Ten svätý sa snažil kráľovi
hovoriť o Bohu a jeden malý vrabcek zakoncil jeho kázeň. Ten vtácik sa
objavil z tmy a vletel do toho svetla, a potom sa vrátil späť zo svetla
zase do tmy. Ten svätý sa postavil a povedal kráľovi, „Odkiaľ prišiel a
kam odišiel?“

To je to, co chceme vedieť. Odkiaľ sme prišli a co tu robíme a
kam potom odtiaľto ideme? Tak, oni... Všetka veda, ktorú máme, bez
ohľadu na to, koľko kostí sme vykopali, bez ohľadu na to, koľko kníh
sme napísali, pri tom všetkom neexistuje ani jedna kniha, ktorá ti
dokáže povedať, odkiaľ pochádzaš, cím si a kam ideš: len jedna Kniha,
a to je Biblia. Ona ti hovorí, odkiaľ prichádzaš, kvôli comu si tu a kam
ideš. A tak, ak chceme vedieť, kam máme odtiaľto ísť, vezmi tú jedinú
knihu, ktorá nám to dokáže povedať.
25 Vykopávajú staré kosti a vykopávky, a tak ďalej, a nemôžu
dokázať nic. Božie Slovo má odpoveď. Ono má odpoveď na všetko, co
sa pýtame. Je to v Božej Knihe. Ľudia sa casto divili. Niekedy ideme k
Písmam a cítame ich a divíme sa nad nimi. Ale nemáme sa diviť.
Nedokážete ich vysvetliť, vy im musíte veriť. 

Žiaden clovek nemôže vedecky dokázať Boha. Ak by ste mohli
Boha dokázať vedecky, potom by to už viac nebolo z viery. My máme
Bohu veriť a viera nie je vedecká.

Co ak by Mojžiš odtrhol z toho stromu niektoré listy a povedal
by, „Myslím, že to vezmem do laboratória, aby som zistil, aká je v tom
chemikália, že to nezhorí.“ Vidíte, Boh by k nemu nikdy neprehovoril.
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Nevestu (Amen), pre Pána Ježiša. Existujú niektoré znamenia
vecerného semena. Stovky.
81 Máme päť minút pred tým, ako zakoncíme. Si jedným z nich? Ci
veríš, že si jedno z tých semien? Ci veríš, že tvoje srdce je zasiate s
nescudzoloženým Evanjeliom, a že neexistuje na svete nic, co by
mohlo vziať Slovo Božie z tvojho srdca? Ci tomu veríš? Ak nie, môj
priateľu, možno ťa už nikdy znovu neuvidím na tvári tejto zeme, ale
pamätaj na Slovo Pánovo a na tú tajnosť, ktorú Pán dáva poznávať
Svojim prorokom. Jeho proroci to vypovedali. Je to rovno teraz tu.
Vidíme, ako sa to deje. Ja opakujem to, co vám oni povedali, ako
varovanie.

Ak nemáš tie semená a ak nie si Kresťanom a si tu dnes vecer,
ty... Možno patríš do cirkvi. Neber to len tak náhodile, brat. Nepocúvaj
tie veci. To je skrížená záležitosť. Slovo Božie v tebe musí zvrchovane
žiť tak, ako žilo v Ježišovi Kristovi, pretože On je Hlavou. Nemôže byť
Jeho telo jednou vecou a Jeho Hlava druhou. To musí byť to isté Slovo.
Ak ti tvoja cirkev poskytuje len vyznania a dogmy, ktoré nie sú podľa
Písma, never tomu. Nemôžeš sa do cirkvi pripojiť, ty si zrodený do tela
skrze Slovo živého Boha. A ak to nemáš, neber to naľahko. 
82 Ak by si išiel sem dolu a chcel by si si kúpiť misku polievky a bol
by v nej pavúk, tak by si tú reštauráciu zažaloval. No, nejedol by si to za
nic na svete. Pretože sa bojíš, že znicíš svoje telo. Brat, neboj sa toho,
co môže zniciť telo, ale toho, ktorý môže zniciť dušu aj telo v pekle. Ak
si vyberáš jedlo a nejedol by si nic necisté, z coho by bolo tvoje telo
choré alebo by ti z toho bolo na zvracanie, a potom prehĺtaš kadejaký
druh vyznania pre tvoju dušu, ktorá je vecná, pricom toto telo musí
zahynúť? Nedovoľ diablovi, aby ti tie veci nacpal do krku.

Stávaš sa znovuzrodeným z Ducha Božieho a tvoj duch ponesie
svedectvo s každým Slovom Božím, ktoré je tu napísané, a každé
zasľúbenie, ktoré On dal, sa v tebe zamanifestuje. Duch Boží príde a
bude v tebe žiť. Si telo Kristovo, reprezentácia Jeho Samého tu na
zemi. Ak to nemáš a ak to nemôžeš veriť pre Božské uzdravenie...
83 Ak si tu a si chorý a veríš, že Boh ti udelí Božské uzdravenie,
len tam umiestni toto Slovo, „Ja som Pán, ktorý uzdravuje všetky tvoje
nemoci.“ Pane, verím tomu.“ Pozoruj, co sa deje. Povieš, „Pane, verím
tomu. Otváram každý kanál a tu som.“ Sleduj, co sa deje. To isté, co sa
udialo jedného dňa pri tom malom zomierajúcom dievcati a tisícoch
ďalších po celom svete. 
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j e to? Pociatok bolestí. Všade povstávajú zemetrasenia. Preco to je?
Päť hviezd sa dalo do línie: milosť. Božia milosť.

Co sa stalo? Cirkev nemluvňa (Haleluja), Nevesta nemluvňa, že
moc Božia na ňu zacala padať a ona naberá formu ako Nevesta pre
tohoto Ženícha. Tie tri hviezdy znamenali Jeho dokonalosť, nebeského
Otca, tej trojice, ktorá sa stáva jedno na zemi medzi nami, Božie úrady
sa stavajú jedným úradom. Co sa teraz stalo? To je cirkev živého Boha,
ktorá prichádza spolu pod Božím Slovom a astronomické nebesia
oznamujú jej príchod. Amen. Možno to neveríte, ale jednako je to Slovo.
Tak veru. 
79 Co sa deje? (Zakoncujem) Mohol by som povedať toto: priatelia,
cirkev vystupuje. Boh bude mať cirkev bez vrásky a poškvrny. A ona je
predurcená. Boh tak povedal, že ju bude mať. Tým je to vyjasnené. Kto
je jej clenom? Ja neviem. Dôverujem, že ja som. Spolieham, že ty si
clenom. Ale On bude mať telo bez vrásky a poškvrny. 

A ja verím, že tieto znamenia týchto posledných dní a veci,
ktoré sa dejú, každá jedna z nich spolu potvrdzuje a ukazuje to, že
Kristus je pripravený prísť pre túto Nevestu. Tak, ako sa Boh vo Svojom
Slove prejavil v cloveku, v dokonalom cloveku, tak Boh a Jeho Slovo
prichádzajú znovu a On sa manifestuje v Neveste. Ona neurobí to, co
urobila Eva, ktorá to skrížila s niecím iným, ale to nescudzoložené
Slovo Božie bude zrodené v tej cirkvi a ona bude stáť, ako stál Ježiš
Kristus z pomazaním Jeho Duchom v Jeho Slove. Amen. Verím, že toto
je teraz oznamované.
80 Prorok povedal, „Príde deň, ktorý nebude nazvaný ani dňom ani
nocou, ale v case vecera bude svetlo.“ Vy všetci, ktorí cítate Bibliu, to
viete. Co sa stalo? Civilizácia putuje od východu na západ. Cína je
najstaršia civilizácia, ktorú máme. Civilizácia zacala na východe. Ona
išla so slnkom, putovala na západ. Kde je teraz? Na západnom pobreží.
Ak pôjde ešte ďalej, tak je znovu naspäť na východe. Rozumiete, co
mám na mysli? 

To isté slnko, ktoré povstáva na východe, je to isté slnko, ktoré
zapadá na západe, to isté S-L-N-K-O. A ten istý S-Y-N, Syn Boží, ktorý
prichádza na zem vziať si svoju Nevestu, východných ľudí... A tá
nevesta sa poškvrnila tak ako Eva, tak ako i Jehovova nevesta. Ten istý
Syn, ktorý tam svieti, ktorý tam svietil s tou istou mocou na Letnice, aby
dal dozrieť tomu semenu, ktoré zasadil, ten istý Syn teraz svieti na
západnej pologuli. Aby urobil co? Aby dal dozretie semenu, ktoré bolo
zasadené, aby splodilo Nevestu. Vecerné svetlo Evanjelia zrodí
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On to nevedel. Jediná vec, ktorú urobil, bolo, že si vyzul obuv, bol tam v
úctivosti a Boh k nemu hovoril späť.

My nedokážeme tieto zasľúbenia Božie dokázať vedecky, ale
my sa dívame späť a zisťujeme, kedy sa v akom období každé jedno
stalo presne tak, ako Boh povedal, že sa stane. Tak dnes vecer v úcte
a v rešpekte k Jeho Slovu, len sa na chvíľu posaďme a pozrime sa na
to a vidzme, kam ideme, co je tým úcelom. Kvôli comu sme tu. O com
to všetko je.
26 Prednedávnom som bol tu na západe a bol som v dome
jedného muža, ktorý ma pozval na veceru. A on povedal, „Pán
Branham, vidím, že obdivuješ tú sochu, ten obraz,“ alebo nie obraz, ale
to bolo také vyrezávané drevo, taká plaketa nad krbom.

Povedal som, „Áno, pane, obdivujem.“ A bol to taký starý volský
voz alebo taký zakrytý voz, príves s volmi a vpredu bol clovek, malý
chlapec, ktorý tam sedel na sedadle so svojou mamou, a oni cestovali. 

On povedal, „To bol môj otec a matka a ten malý chlapec, ktorý
tam sedel, to som ja.“ Povedal, „Prišli sme sem na tomto volskom
voze.“ Povedal, „Ale odvtedy sa nám tak darilo.“ On povedal, „Chcem,
aby si išiel sem na dvor.“ Povedal... Zabudol som už, koľko tisíc árov
tam mal na tom ranci vo vlastníctve. Povedal, „Kúpil som to, keď som
bol mladý.“ A on povedal, „Potom, po všetkom tom som rozširoval ten
ranc na západ, kde som mal vlastníctvo, a rozširoval som ho na juh,
kde som mal vlastníctvo.“ Povedal, „Vidíš tam ten dym?“

„Vidím.“

Povedal, „To je mesto.“ Zabudol som, koľko majetku tam mal.

Povedal, „Som prezidentom v banke, ktorá tam je.“ A hovoril mi
o všetkom, co mal.
27 Chvíľu som ho pocúval a povedal som mu. „Rád by som sa ťa
opýtal jednu otázku. Ukázal si mi na východ a na západ a ukázal si mi
tie rance a mesto, ale chcel by som, aby si sa pozrel hore týmto
smerom a povedal mi, koľko toho vlastníš tam hore.“ To je tá hlavná
vec, pretože jedného dňa opustíš všetko to, co vlastníš tu dolu. A
potom, kam pôjdeš odtiaľto? To je tá hlavná vec.

Toto je tu veľmi krátky pobyt, ale tam to je vecný pobyt. Tak
myslím si, že by sme mali zvážiť, kde strávime vecnosť. Ak dokážeme
zabezpeciť a usporiadať naše rodiny, a tak ďalej, tu na zemi, dať im
domy, domovy a pohodlie a vzdelanie, to sú veci, ktoré by sme mali
robiť. Ale tá hlavná vec, ktorú by sme mali urobiť, nechávame ju
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nedorobenou, až sa dostávame na koniec cesty a potápame sa potom
vo vecnosti nevediac nic o Bohu, o Jeho pláne spasenia a vykupujúcej
milosti Ježiša Krista. To je žalostná vec urobiť to, ale robíme to.
28 Múdri ľudia, keď zistia, že sú stvoreniami casu, oni sa
zamýšľajú, co je potom, ako cas pominie? O chvíľu budem hovoriť o
mužovi, ktorý sa volá Jób. To je tá najstaršia kniha v Biblii. Rozumieme,
že Jób bol vo svojom dni jedným z najmúdrejších mužov na svete. On
hovorí, že keď išiel na trhy, tak mladé kniežatá sa pred ním skláňali
kvôli jeho múdrosti. On bol veľkým clovekom.

Ale ten clovek si zacína uvedomovať, že všetka jeho veľkosť, on
sa zamýšľal, co bude potom, ako sa toto všetko skoncí, co to bude
potom. On sa divil, co sa stane potom. 

Tak on potom hovorí a zacína pozorovať Božie stvorenie. On
vedel, že všetky veci boli stvorené Slovom Božím. A tiež si všimol,
povedal, „Ak strom zomrie, má nádej, bude znovu žiť.“ 
29 Ak si všimnete prírodu, Boh má veľkolepý spôsob, ako vyjadruje
Svoje pocity ľuďom, aby si oni boli istí, ci už majú Bibliu alebo nieco iné,
že sa im On Sám vyjadruje v prírode. 

Pozorujte na chvíľu slnko, keď ráno vychádza. Co sa tomu slnku
deje? Je to malé dieťa narodené na východe a asi o desiatej hodine je
tínedžerom. Na poludnie je vo svojej sile. Popoludní je vo svojom
strednom veku. A vecer zachádza a je hotovo. Ci je to koniec slnka?
Nie. Boh má pre slnko zámer, tak to slnko sa vracia a na ďalšie ráno
povstáva znovu. O com to hovorí? Narodenie, život, smrť,
zmŕtvychvstanie. 
30 Pozrite sa na svoje kvety. Všimol som si dnes, ako som sem
prichádzal, kvety, aké sú krásne. Oni sú tu za urcitým úcelom. Oni sú
vypovedanými Božími slovami. Boh ich vypovedal do existencie. A keď
to urobil, pozrite, co sa deje. Oni sú krásne, ako tam stoja na vašom
dvore.

Po chvíli na nich udrie mráz. Mladé, staré, v strednom veku,
akonáhle ich ten mráz udrie, je to smrť. Oni skláňajú svoju hlávku a co
sa deje? To malé cierne semienko toho druhu, tam z nich vypadáva.
Verte alebo nie, Boh má pre nich pohrebný sprievod. Padá dážď, to sú
slzy, takpovediac, padá to z oblohy a pochováva to semeno.

Prichádza zima. Tie piestiky sú prec. Stonka je prec. Cibuľka je
prec, semeno zamŕza, puká, vychádza dužina. Ci je to koniec toho
semena? Nie veru. Nech len zasvieti to teplé slnko, ktoré prináša
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astronómovia v Indii, tí mágovia... Bol som misionárom v Indii a hovoril
som o tomto s mágmi. A oni pozorovali. Oni boli astronómovia, oni
pozorovali nebeské telesá. A oni hovoria, že Boh to vyhlasuje v
nebeských telesách predtým, ako to robí na zemi. Predtým, ako nieco
robí. 

A oni povedali, „No, keď tento... Tí traja múdri muži išli uctiť toho
kráľa, ktorý mal panovať na zemi, to kráľovské dieťa, a oni nasledovali
hviezdu, vaše Písmo tak hovorí.“ On povedal, „Ale úprimne povedané,
tam boli tri hviezdy, ktoré sa dali dokopy a tvorili túto jednu hviezdu.“ A
oni hovoria, že... Jeden kresťanský astronóm, s ktorým som hovoril,
alebo mág, on povedal, „To znamená, že tam boli tri rasy ľudí, za ktoré
tento muž zomrel. Jediné tri rasy ľudí, ktoré sú, sú ľudia Chama, Sema,
Jafeta. A keď bude kázané Jeho Evanjelium Chamovi, Semovi a
Jafetovi, tým ľuďom, oni sa navrátia do Jeho Evanjelia, potom bude ten
návrat.“ To je v poriadku, ak to on chce veriť. Tri je císlo dokonalosti.
Ale co ja verím, že bolo tými tromi? Comu my veríme? To bolo tri v
dokonalosti ukazujúc tú trojicu Božiu (Otec, Syn a Duch Svätý), že bola
prejavená v mužovi, Ježišovi Kristovi, v tom jednom dokonalom mužovi.
Všetci ostatní ľudia zlyhali. Všetko ostatné zomrelo. Ale tu prišiel
clovek, ktorý nemohol zomrieť: dokonalosť, že ani smrť ho nemohla
zabiť. On znovu povstal. 
77 Tri je císlo dokonalosti. Všetci to vieme. Tri je Božie císlo v Jeho
numerológii. Boh je poznaný skrze svoje císla. Trojka je dokonalosť a
sedem je uctievanie, dvadsaťštyri je uctievanie, štyridsať je pokušenie,
päťdesiat sú Letnice, jubileum (Vidíte?), a tak ďalej. Všetky Jeho císla,
tie Božie císla sú dokonalé, sú dokonalosti. Tak tri je císlo dokonalosti.
Tesne pred tým, ako... (Pocúvajte teraz pozorne) Keď sa to malé dieťa,
Kristus, narodilo, tak sa tri hviezdy dali dokopy a vytvorili jednu rannú
hviezdu, ktorá odrážala príchod nemluvňaťa Krista, Toho dokonalého. 
78 Tak, co sa stalo? Pocujeme v novinách hlasy o tom po celých
národoch, televízii, kedy sa päť hviezd dalo rovno do jednej línie so
svetom. Co je päťka? Císlo milosti. Zakaždým, ako tieto hviezdy
prichádzajú, potom sa nieco deje na zemi. Co sa deje? Päť hviezd sa
dalo do línie. Co to bolo? Co to predstavovalo? (Uvádzalo?)

Všimnite si, co sa odvtedy už stalo. Nemecko bolo takmer
vymazané z mapy. Niektorí z tých mágov povedali, že svet sa rozpukne
ako melón. Všetky možné hrozné veci boli nimi prorokované pre tie
posledné dni. Sledujte, co sa stalo. Jedného dňa malo Anglicko takú
búrku, že to odfúklo sedemdesiat tisíc domov za jeden deň. Všade sú
pohromy... Kalifornia, Los Angeles sa takmer odplavilo do oceánu. Co
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On povedal, „Ja mám priviesť do vnútra tých z Babylonu.“ 

Pomyslel som si, „Ci nevidíš, že zakaždým, ako tá bláznivá
panna chce nejaký olej, aby aj jej semená rástli, to je ten cas, kedy
prichádza Kristus a ona je zanechaná?“ Veľký kazateľ Billy Graham
práve povedal, že potrebujeme Letnice, potrebujeme naspäť ľudí.
Episkopáli napísali jeden veľký clánok, asi takýto dlhý, a povedali,
„Potrebujeme takých, ktorí hovoria v jazykoch. Potrebujeme v cirkvi
Božských uzdravovateľov, aby mali zhromaždenia uzdravovania a ľudí,
aby sa vonku modlili za chorých.“ Co sa snažia robiť? Dostať olej do
svojich lámp. Presne tak. To je znamenie semena casu konca. Amen.
Zatiaľ co sa to ona snaží urobiť, prichádza Ženích a Nevesta vchádza
dovnútra a ona je vymknutá. Ó, co za nádherný deň, v akom žijeme. 
74 Chcem ešte povedať túto jednu vec: nepokoj medzi národmi. Ó.
Predivné úkazy na nebesiach. Veríte, že je tomu tak? Pozrite, my
vezmeme len pár z nich... Máte ešte pár minút, aby sme to dotiahli do
deväť-tridsať? Nechcem posluchácstvo zdržovať. My... Je to milosť, že
títo ľudia nám to dovolili mať. 

Pocúvajte. Koľkí... A každý jeden z vás, vy ste videli... Národ bol
prednedávnom zatrasený ohľadne znamení. Videli ste, co tento clovek
na obežnej dráhe toho dňa... On tam hore našiel veci, ktoré nikdy...
Veda dokonca ani nevie, co to je. Keď prešiel poza zem... A pritom sa
oni pozerali a pozerali a pozerali, ale nevideli to. On si myslel, že jeho
obežná dráha sa rozletí. Ale nebolo to tak. Jeho obežná dráha bola v
poriadku. Svetlá...
75 Pozrite sa, co sa práve stalo... Poculi ste to v rádiu, videli ste to
v televízii, bolo to v novinách: lietajúce taniere, všade. A Pentagon to
jedného dňa potvrdil (asi pred šiestimi týždňami), že to nebola žiadna
fikcia. Dokonca to ukázali aj v televízii, ako zachytili tieto taniere, ktoré
museli mať inteligenciu... Svetlá, ktoré prichádzali dolu a takto viseli nad
Pentagonom, nad celým Washington, DC. A oni to zachytili radarom a
poslali tam pilotov. Oni tam prišli rovno okolo nich, obkolesili ich a
potom sa to pohlo rýchlosťou svetla. Inteligencia. Co to je? 

Ježiš povedal, že budú hrozné znamenia, úkazy na nebesiach,
ľudské srdcia budú zlyhávať, bude strach a nepokojné casy, napätia
medzi národmi. Ci nevidíte, že ten cas semena je teraz, cas žatvy, tie
veci, o ktorých Biblia povedala, že sa stanú? To semeno, ktoré bolo
zasiate, ci nevidíte, že ono uchopilo život a žije? To je to, co sa deje.
76 No, ešte jednu vec. Pocúvajte. Pred tým... Teraz pocúvajte
pozorne. Nezmeškajte toto. Pred prvým príchodom Ježiša,
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zmŕtvychvstanie všetkému botanickému životu. Akonáhle zacne slnko
svietiť na zem a zohrievať, tam niekde v tom semene je zárodok života
a ono znovu ožíva. Preco? Ono slúžilo úcelu Božiemu a Boh má pre
neho spôsob, aby znovu ožilo.

My sme tu pre nejaký úcel, ale my musíme slúžiť tomu úcelu:
vybrať si smrť alebo život. Tak my sme tu za urcitým úcelom, ale my
musíme tomu úcelu slúžiť. To je slúženie Bohu, pretože my sme synmi
a dcérami Božími. 
31 Takže Jób pozoroval stvorenie. On videl, že keď prišla smrť, to
nebol koniec toho. On videl, že po smrti prichádza znovu život. Život...
Akonáhle prišlo slnko do správnej pozície, znovu tam bol život. „No,“
povedal, „ak je to semeno vypovedaným semenom alebo vypovedaným
Slovom Božím, a ono slúži svojmu úcelu a zomiera... ale,“ povedal,
„clovek,“ dívam sa teraz na niektoré Písma tu v Jóbovi 14, „ale clovek si
líha a vydáva ducha a pomíňa sa. Jeho synovia prichádzajú smútiť, on
o tom nevie. Kde On je? Ó, keby si ma len ukryl v hrobe a zachoval ma
v tajnom mieste, kým neprejde Tvoj hnev.“

Jób povedal, „Vidím, ako zomiera kvet. Slúži svojmu úcelu a
povstáva. Vidím strom, ako zomiera. Na jeseň v tom roku púšťa svoje
listy.“ 
32 Všimli ste si niekedy strom? On vydá svoj list, a potom slúži svoj
cas cez leto. Prichádza jeseň a predtým, ako príde mráz, ten list sa
zacína sfarbovať na žlto, cerveno, hnedo. Po nejakom case padá zo
stromu, odpadáva. Je to jeho koniec? Nie. Co sa deje? Ten život, ktorý
bol v tom liste, ide späť do koreňa stromu, odkiaľ pochádza. Co to
potom robí? Jar v roku s tým prináša vo zmŕtvychvstaní nový list toho
istého života, ktorý sa navracia späť v tom novom liste.

A Kresťania visia na strome života. A keď život opúšťa toto
staré hriešne telo, vracia sa to späť ku Bohu, ktorý ho dal, aby to prišlo
znovu v novom, pretože to slúžilo svojmu úcelu.
33 Tu prednedávnom, bol som dolu v štáte Kentucky... Mal som ísť
vlastne smerom, kam som mal nasmerované na sever, hore do štátu
Kentucky. Poľoval som ja a pán Wood, jeden z dôverníkov, ktorý je tu
dnes vecer s nami, mal som mať zhromaždenie v malom meste, ktoré
sa volá Acton, na metodistickej pôde. 

V jeden vecer sme tam hovorili a Pán robil veľké veci a mali
sme zhromaždenie s uzdravovaním a modlili sa za chorých. Vy všetci
ste boli na tom ďalšom zhromaždení a viete, co sa dialo.
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A ja nedokážem uzdraviť, žiaden clovek to nedokáže. Boh to už
urobil. Vy tomu musíte len veriť. Tak On má spôsob, že On zasľúbil v
tých posledných dňoch dar, ktorý bude rozpoznávať duchov, a tak
ďalej, dar, ktorý funguje. Vieme to na sto percent, pretože to je Božie
Slovo, ktoré manifestuje Jeho zasľúbenie na tento posledný deň. 
34 A bola tam nejaká žena. V tej krajine som nikdy pred ým nebol.
A bola tam jedna žena a sedela v publiku a Duch Svätý prišiel medzi
ľudí a zacal vyvolávať jedného cloveka, druhého, a hovoriť k ľuďom. Bol
to náš Pán Ježiš, Jeho Slovo, ktoré bolo prejavené v tele Jeho cirkvi. A
potom, keď zacal hovoriť, Ježiš stál na tej pôde, poznal myšlienky ich
sŕdc, hovoril k nim, povedal ľuďom o rôznych veciach, ako vy, citatelia
Biblie, viete: zasľúbil tú istú vec, že sa znovu v posledných dňoch
zopakuje, bolo to zasľúbené skrze Jeho Písma, že sa tak stane.
35 Tak chcem, aby ste si všimli. Keď sa to dialo, tam ďaleko vzadu
niekde na tej pôde toho stanového zhromaždenia plakala nejaká pani.
Sedelo tam stovky a stovky ľudí a jedna pani plakala. Všimnite si, Duch
Svätý išiel k tej pani a povedal jej, „Ty placeš ohľadne svojej sestry.
Volá sa tak a tak. Žije na urcitom mieste. Máš vo svojej kabelke
vreckovku, ktorú si si tam dala predtým, ako si odišla z domu. Je to
takéto a takéto, vreckovka. Vezmi tú vreckovku a polož ju na svoju
sestru. Ona zomiera na rakovinu a „Tak hovorí Pán“, ona bude žiť.“

Tá žena odišla a položila tú vreckovku v ten vecer na tú pani.
Na druhý deň ráno bola uzdravená. 
36 Takže, bol som... Bola veľmi horúca sezóna. Poľovanie na
vevericky... Ako viete, vy, moji kolegovia, poľovníci na vevericky,
praskanie listov vyplaší vevericky a my... Bolo tak sucho a my sme
museli ísť na miesto, kde boli nejaké bútľaviny, a museli sme tade
prejsť cez také jamy, aby sme prešli cez tie lesy. Meno môjho priateľa
je pán Wood. Sedí tu po mojej pravej ruke.

A on povedal, „Poznám jedného cloveka, ktorý má pôdu o
rozlohe mnoho árov.“ Ale povedal, „S ním je to veľmi, veľmi ťažké.“
Povedal, „On je neveriaci.“ A povedal, „On neverí v Boha.“ A povedal,
„Robí si z toho žarty.“ A povedal, „Ale on ma pozná a pozná môjho
otca.“ A povedal, „Ak by som tam išiel a opýtal sa ho, ci by sme mohli
na jeho pozemku poľovať...“ 

Povedal som, „Poďme.“
37 Doviezli sme sa až tam do tej casti krajiny, išli sme na kraj cesty
a videli sme, že tam pod tieňom jablone sedia dvaja starí muži. On
povedal, „Tam je. To je ten napravo.“ 
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To je viera. To je kráľovské semeno Abraháma. To je ten druh
semena, ktorý berie Božie Slovo. To je tá vec, ktorá privedie Nevestu.
To je tá vec, ktorá stretne Krista. On je Slovom. 
70 Ak je cirkev zasiata niecím iným pomimo Slova, nemôže sa s
Ním ísť stretnúť. On nemá nejaké chatrné telo s nejakou plesňou. On
má dokonalé telo a On je dokonalým Slovom. A cirkev bude zasiata a
bude veriť dokonalému Slovu. A to dokonalé Slovo a dokonalé Slovo sa
spolu zjednotia ako jedno telo. Ako manžel a manželka. Amen. (Ja
„neamenujem“ samému sebe, ale „Amen“ znamená „Nech sa tak
stane.“) Jednako tomu verím. Tak veru. 

Vyšiel jarný dážď. Ten dážď sa chystá padnúť. Co má priniesť?
Pozorujte to.
71 Ešte jedno znamenie. Hlúpa panna. Ó... Ježiš povedal, že tesne
pred príchodom Ženícha bude múdra panna s olejom vo svojej lampe a
hlúpa. A tá hlúpa panna sa jedného dňa prebudí a zistí, že nemá vo
svojej lampe žiaden olej, keď to prichádza ku tomu miestu, „Hľa, Ženích
prichádza.“ To je to, cím je teraz ten krik. „Kristus prichádza.“ A ona sa
prebudila a zistila, že nemá žiaden olej.

Olej znamená „Duch.“ Duch je to, co privádza Slovo do života.
Ten Duch je vodou, ktorá privádza Slovo do života. Hoďte ho na...
Poviete, „Dobre, a co s týmito cirkvami?“ Ak zasiali denominacné
semená, to privedie do života. Duch Boží to privedie do života.
72 Biblia hovorí, „Dážď padá na spravodlivých a nespravodlivých.“
Židom 4.kapitola... 3. kapitola a.... 6. kapitola hovorí, že dážď prichádza
casto, aby zaodial ovocie, ktoré je v zemi. Ale tŕnie a bodľac, ktoré sa
radujú tak isto a ktoré žili práve na tom istom daždi... „Ale podľa ich
ovocia ich budete poznať.“ To je presne tak. Tu to máte. Tak, keď to oni
uvideli... Pozrite, ovocie má byť zhromaždené, dážď je pripravený
padnúť. Denominácia vyliahne denomináciu. To je všetko. Ale to slovo
vyliahne Krista, nevestu. Istotne. Zasejte semeno Slova. Tak, keď tá
múdra panna...
73 Všimli ste si Hlas Obchodníkov Evanjelia? Hovorím pre nich na
medzinárodnom poli. Nemôžem si pri nich dávať servítku na ústa. Toto
je Slovo. Pozrite. A co s... Pozrite sa sem na presbyteriánov,
episkopálov: stovky z nich sa všade snažia nájsť Ducha Svätého. Hrajú
veľkú vec. 

Jeden vzácny kazateľ, môj priateľ z Afriky, veľmi fajn clovek,
zbožný muž, opýtal som sa ho, „Vieš, co to je, brat? Co je tvojou
službou?“
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Urobili sme to isté, snažili sme sa urobiť nieco sami sebe. Drž
od toho ruky prec. Nech to urobí Boh. Vezmi Jeho Slovo a ver Mu. Drž
Ho vo svojom srdci. A keď zacne padať dážď, tak život sa uchytí a
Slovo sa Samo zamanifestuje. 
66 Hádam si myslíte, že som blázon, ale nie som. A ak som, tak
ma nechajte tak. Som takto šťastný. Tak ja verím Božiemu Slovu. Co sa
deje s cirkvou? Jej lono, jej otvorená myseľ prijala všetky možné druhy
vyznaní a dogiem a nie Slovo Božie. Keď prišiel Kristus, našiel tú istú
vec, ako našiel Adam, tú istú vec, ako našiel Jehova. A tu sú tieto
znamenia a cas konca sa zjavuje a cirkev nemá odpoveď. To je pravda.
Je ten cas. 

Vyšiel jarný dážď. To je ten dôvod, preco Billy nerobí mnoho.
Pamätajte, bolo tam...
67 Ježiš povedal, „Ako bolo vo dňoch Sodomy, tak to bude pri
príchode Syna cloveka. Boli tam dvaja anjeli, ktorí išli dolu k
Sodomitom. Pamätajte, Lot raz krácal s Abrahámom. Cirkev raz krácala
v obecenstve s Kristom so Slovom. Ale oni zapredali svoje práva
prvorodenstva denominácii. A teraz, ona predáva celú tú vec a
organizuje sa do jednej veľkej konfederácie cirkvi. 

To je presne to, co sa stalo Lotovi. Išiel tam dolu. Dvaja anjeli
(Oral Roberts a Billy Graham, ako by to bolo v tomto dni), išli tam dolu a
podali im Evanjelium. Co sa stalo? Bolo to dokonca na hanbu.
68 Ale Abrahám... Jeden stál vzadu s ním. Bol tam ten, ktorý sa
nazýval Bohom. A to znamenie, ktoré On pred nimi ukázal, co to
urobilo? To dokázalo, kým On je. Abrahám bol ten vyvolený, pretože on
bol... Abrahám mal zasľúbenie. A pozrite teraz, toto je Abrahámovo
semeno. To zasľúbenie nebolo dané len Abrahámovi, ale jeho semenu.
Nie jeho semenu Izákovi. To zlyhalo. Dokázalo to, že zlyhalo. Ale
semenu, tej viere, ktorú on mal. Nezáleží na tom, aké boli okolnosti, ako
to bolo proti prírode, koľko lekár povedal, že to tak nie je... Abrahám,
potom, ako mu bolo dané zasľúbenie, keď to bolo nemožné... 
69 On sa oženil so svojou sestrou, ktorá mala asi sedemnásť
rokov, so svojou polovicnou sestrou. Nemali žiadne deti. A keď mala
ona šesťdesiatpäť a on mal sedemdesiatpäť, Boh sa mu zjavil a
povedal, „Budeš s ňou mať dieťa.“ No, ona vzala... On vzal Jeho Slovo.
On sa na to pripravil. Dvadsaťpäť rokov po tom sa stále nic nestalo. A
teraz má sto rokov a ona deväťdesiat. To ho vôbec nezastavilo. „On sa
nezapotácal na zasľúbení Božom skrze neveru.“ 
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Povedal som, „Pretože som kazateľ, radšej zostanem v aute.“ 

Tak on vyšiel von a povedal, „Dobrý deň.“ 

Ten muž povedal, „Poď sem, sadni si.“ 

Povedal, „Volám sa Wood.“ Povedal, „Chcel by som len vedieť,
ci by vám vadilo, keby sme na chvíľu poľovali na vašom pozemku.“ 

On povedal, „Ktorý Wood si ty?“

On povedal, „Som syn Jima Wooda.“ On povedal, „Jim Wood je
môj priateľ a hociktoré z jeho detí môžu poľovať, kdekoľvek chcú.“ 

On povedal, „Ďakujem.“ 

On povedal, „Len sa zamýšľam,“ povedal, „ktorý z nich si ty?“

On povedal, „Ja som Banks.“ Chvíľu s ním hovoril a pán Wood
povedal, „Chcel by som vedieť, ci by to bolo v poriadku, keby som so
sebou vzal svojho pastora.“ 

On povedal, „Snáď mi nechceš povedať, že si klesol tak nízko,
až si musíš so sebou voziť kazateľa, kamkoľvek ideš.“ 

On povedal, „Môj pastor je tam.“ 
38 Pomyslel som si, že bude lepšie, keď vyjdem z auta. A tak som
vyšiel z auta a prišiel som k nim a povedal, „Dobrý deň.“

On povedal, „Dobrý deň. Ty si kazateľ?“ 

Povedal som, „Áno, pane.“

A on povedal, „No, dobre.“ On povedal, „Ja som vraj neveriaci.“

Povedal som, „No, nie je sa cím chváliť. Že?“

On povedal, „Hádam nie.“ Povedal, „Ale to, co mám proti vám,
že hovoríte o niecom a neviete, o com.“

„Ó.“ Povedal som. „Je to tak?“

On povedal, „Veru áno. Pocujem ich, ako kricia o tomto a o
Bohu a o všetkom možnom.“ Povedal, „Neexistuje nieco také.“ 

Povedal som, „Aha.“ Povedal som, „No, dobre. Samozrejme,
viete, ako to je, pane,“ povedal som, „každý má svoj názor.“ A
rozmýšľal som vo svojom srdci takto, „Teraz, Pane, daj mi nieco, aby
som pomohol tomuto cloveku. On je nepochybne úprimný.“

A on povedal, „Pocul som len jedného kazateľa v celom svojom
živote, ktorého by som rád pocul... Pocul som o ňom.“
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A povedal som, „Kto to je, pane?“ On povedal, „Tu asi pred
dvomi rokmi bol jeden kazateľ dolu v meste, ktoré sa volá Acton.“ On
povedal, „A jedna pani, volala sa tak a tak, ktorá bývala tu na kopci,
ležala tam asi dva roky s rakovinou. Ja a moja žena... Nevedeli ju už
viac položiť na posteľnú misu, museli používať plachtovú podložku.“ A
povedal, „Boli sme tam vtedy ráno.“ A povedal, „Lekár deň pred tým
povedal, že ona to nevydrží do druhého rána.“ 
39 „Mala rakovinu v žalúdku. Bola úplne zožraná. Nedokázala už
piť ani jacmennú vodu a nepila, nepila ju už týždne. Dávali jej glukózu
cez žily, až jej žily zlyhávali, a povedali, že jej už niet pomoci.“

A povedal, „Jej sestra bola pocúvať toho kazateľa kázať a ten
kazateľ tu nikoho nepoznal, nikdy tu nebol a povedal jej, co jej je a co je
jej sestre, a povedal o vreckovke, ktorú mala, aby ju položila na tú
ženu.“ A povedal, „Ten vecer som si pomyslel, že tam mali Armádu
spásy, niekde tam, lebo tak veľmi vykrikovali.“ A povedal, „Na ďalšie
ráno sme sa tam išli pozrieť, ci je mŕtva.“ A povedal, „Keď sme tam
prišli, ona bola hore, piekla jablkové koláce a jedla ich.“ A povedal,
„Dokonca urobila aj prácu susedom.“ On povedal, „Teraz...“ 

Povedal som, „Co je na tom také divné?“
40 On povedal, „No, tu je to, co by som chcel vedieť. Ak kedy raz
uvidím toho kazateľa, opýtam sa ho, co mu povedalo ohľadne tej ženy
a že bude uzdravená.“

„Ó.“ Povedal som, „Veru tak.“ Mal som na sebe krv od
vevericiek a špinavé bokombrady asi takéto dlhé, viete, a povedal som,
„Nevyzerám teraz veľmi ako kazateľ.“ 

On povedal, „No, vyzeráš ľudskejšie.“ A povedal som, „Áno,
pane.“ A tak som povedal, „Môžem si dať jedno z týchto jabĺk?“ Všade
na nich boli malé sršne. 

A on povedal, „Áno.“ Jedno som zodvihol a odhryzol si. A on
povedal, „Poslúž si. Sršne ich požierajú.“

A povedal som, „Ďakujem.“ A odhryzol som si. Povedal som,
„To je chutné jablko.“ 

On povedal, „Áno.“ Povedal, „Tento starý strom ich pre mňa už
veľa vyprodukoval.“

A povedal som, „Rozumiem.“ A povedal som, „Aký starý je ten
strom?“ 
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si to), to hebrejské slovo pre „Vcasný“ znamená „Moureh.“ „Moureh“
znamená „Vyucovanie.“ Príde vyucujúci dážď. Co je to? Kladenie
semena do zeme. To je to, co bolo.

Co prešlo, no, nachádzame, že prebiehal vyucujúci dážď.
Baptistickí ľudia povedali, „O milión viac v 1944.“ To bol ich cieľ,
clenovia cirkvi. Prebudenia Billy Grahama, nášho veľkého evanjelistu,
pozrite sa, co urobil. Pozrite sa na Orala Robertsa a na letnicných.
Vystúpil vyucujúci dážď.

Prebehol národný vyucovací dážď, komunizmus zasial medzi
ľudí, každý národ. 

Prebehlo rímske prebudenie. Viete, co sa deje? Ak dajú tú
západnú casť, vlastne tú východnú casť Berlína späť, to umiestni
komunizmus presne, vlastne mám na mysli to rímske impérium rovno
presne do toho starého kruhu, ako to bolo v case Ježiša. To istotne
urobí dokonale. 
64 Prebieha prebudenie. Co je to? Siatie. Nepocujete už viac veľmi
o Billy Grahamovi, že? Co o Oralovi? Co o ostatných z nich? Vy viete,
že ten oheň veľkého prebudenia už nehorí. Co je to? To je znamenie
Semena casu konca. Slová boli zasiate. Co je to? Denominácia bude
žať denomináciu. To urobí, že oni sa spolu spoja do konfederácie. 

Ale tiež bolo zasiate Slovo Božie. A keď Duch Boží zacína
padať, Božie Slovo ožije v ľuďoch. A tá falošná nevesta, ktorá tam
vonku páchala cudzoložstvo a priviedla sa do vyznaní a zapredala
svoje prvorodenstvá, co ona zožne? Konfederáciu cirkvi. A to bude
zviazané a spálené ako tŕnie a bodľac. Ale tam, kde bolo zasiate Slovo
Božie do sŕdc ľudí, to zožne nevestu Kristovu s takou istotou, akože ja
stojím tu: znamenia casu konca.
65 Co sa deje, cirkev Božia? Co sa s nami deje? Co je s vami,
baptisti, presbyteriáni, zbory Božie, jednotári a vy všetci ostatní. Co sa s
nami deje? Nedokážete to vidieť? Semeno... ci vy nevidíte... buďte
opatrní, aký druh semena beriete do lona svojho srdca. Neberte
vyznania, vezmite Slovo.

Ľudia toľko hovorili o pozdnom daždi. Neodvrhujem vás, bratia
pozdného dažďa, ale to nie je pozdný dážď. Ak by tu bol pozdný dážď,
to by moc Božia tak zasiahla tú vec a ona by zmietla svet. Ten pozdný
dážď sa chystá prísť. Co sa deje? Cirkev vytvára nieco sama práve tak,
ako sa to snažila urobiť Eva. Ona sa snažila mať viac svetla, aby nieco
vytvorila. 
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zviaže dokopy a rovno tam to máte. To je tá panujúca moc. Biblia to
hovorí. To je to Semeno, ktoré nemôže zlyhať.
61 Pozrite sa na to dnes. Ci nepozýva tento nový pápež do vnútra
všetky protestantské cirkvi? Ci nejdu? Co vy, letnicní? Je to to isté.
Federácia cirkví. Tu to máte. To semeno sa musí vyplniť. Toto sa musí
stať. Musí to dozrieť. Je cas, aby to dozrelo. Co urobia ľudia?
Zorganizujú sa, budú ďalej stavať veľké budovy a veľké organizácie,
veľké denominácie. A co všetko sa stalo? Tá istá vec, presne to, co
Biblia hovorí, že urobia.

To je to, co Boh, prorok, Ježiš Kristus povedal, že sa stane.
Židia budú prinavrátení a bude veľké prebudenie medzi nimi ako národ,
prídu spolu ako národ. Bude prebudenie medzi metodistami, baptistami,
presbyteriánmi, a tak ďalej. Prebudenie medzi letnicnými a tu to máte. A
národ bude bojovať proti národu, dozrieva semeno. Izrael sa stal
národom po dvetisíc dvesto rokoch. Co sa stalo? Cirkvi sa všetky
zhromaždili, aby mali prebudenie. V poriadku. 
62 A iné veľké semeno bolo zasiate. On povedal, že v posledných
dňoch, 2. Timotea v 3. kapitole, že tam medzi cirkvou príde odpadnutie
od biblickej viery. To je pravda. Je to semeno? Je to zasľúbenie?
Pozrite sa na nich dnes. Pozrite sa na naše cirkvi. Co robia? Oni sa
spolu organizujú, spolupracujú spolu, zväzujú sa spolu, odpadávajú,
neveria v Bibliu, neveria v to skutocné, pravdivé Slovo Božie. 

Poviete, „Biblia hovorí toto.“ 

„Tie veci pominuli. Neexistuje nieco také. Nie je žiadna taká vec.
Dni zázrakov pominuli už dávno. Nie je nic také, ako je krst Duchom
Svätým. Bola tam hŕstka ľudí, boli tam vtedy dvanásti apoštolovia.“
Vidíte? Co je tým semenom? Ono dozrieva. To je semeno znamenia
casu konca. 

Co povedal Ježiš, „Keď uvidíte, ako sa tieto veci dejú,
zodvihnite svoje hlavy. Vaše vykúpenie sa približuje.“ To je pre cirkev.
Uvideli sme, že ona odpadne. V poriadku. Zisťujeme to. Dobre. 
63 Tak povedali sme, že v posledných dňoch, ako nám to povedal
Joel (Tá ďalšia casť Písma. Pocúvajte teraz pozorne.), že bude vcasný
a pozdný dážď v tom istom období. Koľkí Kresťania to vedia? Povedzte,
„Amen.“ Istotne. 

No, jedného dňa na moje prekvapenie, keď som sa pozrel...
vcasný a pozdný dážď príde v tom istom období, sezóne. To slovo
„Vcasný,“ v hebrejcine to slovo (Vezmite si v hebrejský lexikón a zistite
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Povedal, „Má asi štyridsať rokov.“ Povedal, „Zasadil som ho,
bola to výmena.“ 
41 A ja som povedal, „Ááá.“ Povedal som, „Všimol som si, že
všetky jablká z toho odpadávajú a listy tiež opadávajú. On povedal,
„Áno, tak to chodí.“

A povedal som, „Chcem sa vás nieco opýtať.“ On povedal,
„Dobre, pýtaj sa.“ Povedal.

Povedal som, „Co spôsobuje... No, nemali sme ešte žiaden
mráz.“ Povedal som, „Je len polovica augusta. Nebudeme mať mráz asi
do októbra alebo novembra.“ Povedal som, „Ale tu uprostred augusta
tie listy opadávajú z toho stromu.“ Povedal som, „Co spôsobuje, že tie
listy opadávajú?“ 

„No,“ povedal. „Miazga ich opúšťa.“ 

Povedal som, „Co ak ich tam miazga neopustí?“ On povedal,
„No, to by pocas zimy ten strom zabilo. Ten zárodok života je v tej
miazge.“ Povedal, „Ak by to... To by ten strom zabilo, zomrel by.“ 

Povedal som „Veru tak.“ Povedal som, „Preto ide tá miazga dolu
do koreňov, kde je teplo a zostáva tam pocas zimy, potom sa v lete
vracia a prináša viac listov a viac jabĺk.“

Povedal, „Tak to je.“
42 Povedal som, „Chcem sa vás nieco opýtať.“ Povedal som, „Aká
inteligencia... No, strom nemá žiadnu. Aká inteligencia hovorí tomu
stromu, 'Prichádza cas zimy. Choď dolu do koreňov a zostaň tam, až
kým nepríde jar?'“ Povedal som, „Nalejte vodu do vedra a postavte to
na stĺp a vidzte, ci pôjde dolu, keď príde cas jesene. Nepôjde.“ Povedal
som, „Musíte pripustiť, že je tam nejaký druh inteligencie, ktorý
spôsobuje, že tá miazga ten strom opúšťa a ide dolu do koreňov. Ak to
neurobí, zomrie. Ona sa ukrýva, aby ochránila jeho život. No, strom
nemá žiadnu inteligenciu. Tam je Boží zákon, ktorý to robí.“ 

A on povedal, „Nuž, nikdy som o tom takto nerozmýšľal.“

Povedal som „Pane, tá istá inteligencia, ktorá hovorí tomu
stromu, tej miazge v tom strome, aby išla dolu do koreňov, je tá istá
inteligencia, ktorá mi povedala, kto je tá žena, a ktorá mi povedala, co
jej mám povedať, že sa stane.“

On povedal, „Ty nie si ten kazateľ.“ 
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Povedal som, „Veru som.“ A tam bol privedený ku Kristovi a o
rok neskôr zomrel ako Kresťan majúc asi osemdesiatpäť rokov. 
43 Vidíte, Boh je všade okolo nás. Boh je všade. A ak sa budeme
dívať na prírodu, nájdeme Ho tam. Tak potom, ako Ho Jób našiel vo
smrti, pohrebe a zmŕtvychvstaní prírody, v tom, ako sa všetko podľa
svojho druhu znovu reprodukuje, potom on nedokázal porozumieť, co
sa deje cloveku... „Ak clovek,“ on hovorí, „si líha a vydáva ducha, kde
on je?“ No, pozrite. Strom nikdy nezhrešil. Príroda nikdy nezhrešila.
Clovek zhrešil. Tak on nemohol... Tým, že bol prorokom...

Tak Biblia, môj text hovorí, „Že On dáva na známosť svoje
tajnosti svojim prorokom.“ Slovo Pánovo prichádza ku prorokovi. A tým,
že je prorokom, poznáme príbeh Jóba. Boh to nakoniec Jóbovi vysvetlil,
že semeno cloveka bolo nedokonalé, pretože matka cloveka
nedokázala poslúchnuť Božie Slovo. Ona sa to snažila zmiešať s
niecím iným a Božie Slovo sa neskríži s nicím. To je pravda.
44 Ježiš, keď bol tu, povedal, „Ak by ste mali vieru ako horcicné
zrno, povedali by ste tejto hore...“ Preco sa odvolával na horcicné zrno?
Horcicné zrno sa neskríži. To je originálne horcicné zrno. Ono sa s
nicím neskríži. On povedal, inými slovami, „Ak by ste mali toľko viery v
Božie Slovo, to sa neskríži s neverou alebo nebude to spochybňovať...“
Ó, cítim sa ohromne. Vy to nebudete spochybňovať...

Bez ohľadu na okolnosti, alebo cokoľvek sa deje, vy
nespochybníte Božie Slovo, vy tomu veríte. Máte tomu veriť. Ak by to
len Eva bola verila, nebola by prijala... A ona by zrodila správne deti.
Ale predtým, ako sa k nej dostal jej manžel, ona... Už bola nájdená
poškvrnená, ako sa to stalo Jehovovi, a tak, ako sa to stalo Ježišovi.
Bolo tam poškvrnenie v lone jej myslenia. Ona prijala semeno nevery
proti Božiemu Slovu, pretože to vyprodukovalo pre ňu nieco jasnejšie, a
ona chcela mať viac poznania.
45 To je to, co sa deje dnes. Stojím tu v škole. Boli by sme len
banda nevzdelancov, ak by nebolo vzdelania, a vzdelanie je súcasťou
našej civilizácie. Ale civilizácia, vzdelanie prišlo len skrze Kresťanstvo.
Civilizácia je koreňom... vlastne Kresťanstvo je koreňmi civilizácie.
Absolútne. Civilizácia prichádza skrze Krista. Istotne.

Takže neveriť Božiemu Slovu alebo zmiešať to s niecím, aby ste
mali viac svetla... Nemôžete to zmiešať. To sa nezmieša. Musíte to
veriť presne tak, ako to Boh zapísal, a tak, ako to On vypovedal. Nemá
sa k tomu pridávať, ani z toho odoberať, ani nic, vy tomu len verte
presne tak, ako to je.
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jednotlivcom, ako s národom. On vždy... To bol vždy Boží vybraný
národ. Boh ich vybral ako národ. Misionári, ktorí išli do Jeruzalema, a
rôzni... Keď bude Izrael spasený, On bude národom. Biblia hovorí, že
sa narodí za jeden deň. To je pravda. Tak, Izrael prijme Krista v
jednom... Len ako národ, nie ako jednotlivci.

Ale všimnite si teraz to, co On povedal, vezmime to. Dobre to
pozorujte. „Keď uvidíte figový strom, ako znovu zacína pucať, a všetky
iné stromy zacínajú vyháňať svoje puky...“
58 Tak všetko má teraz prebudenie alebo práve malo prebudenie.
Židia sú späť vo svojej domovine ako národ, vlaje tam ich vlastná
vlajka, majú svoju vlastnú vládu, svoje vlastné peniaze. Sú národom po
prvýkrát od casu asi... Zdá sa mi, že asi po tisíc osemsto rokoch. Ó,
možno viac ako to, možno dvetisíc dvesto rokov, asi dvetisíc dvesto
rokov. Izrael je znovu národom. Najstaršia vlajka na svete, tá šesťcipá
hviezda Dávidova znovu vlaje, a je to po prvýkrát po dvetisíc dvesto
rokoch. A Ježiš povedal, „Keď ona zacne vyháňať svoj puk, cas je na
blízku.“ Izrael, On hovorí o Židoch.
59 Teraz pozorujte. On povedal, že keď všetky tieto ostatné stromy
zacnú vyháňať... Rímskokatolícka cirkev mala svoj najväcší ťah, aký
kedy mala. Protestantská cirkev mala svoje najväcšie prebudenie, aké
kedy mala. Billy Graham a Jack Shuller, letnicní mali najväcšie
prebudenie, aké kedy mali. Oral Roberts, Tommy Hicks a tí ostatní veľkí
muži, prebudenie.

Všimnite si. Tie moci mali prebudenia, národné moci. Prebieha
teraz jedno prebudenie o tom, kto bude mať tú najväcšiu moc.
Komunizmus. Každý, koho pocujete, kazateľ stojí za kazateľňou a
hovorí, „Ó, bojme sa komunizmu.“ Nezmysel. Ukážte mi v Písme, kedy
bude komunizmus vládnuť nad svetom. Romanizmus bude vládnuť nad
svetom, nie komunizmus. Pozrite sa na videnie kráľa Nabuchodonozora,
na Slovo Pánovo, tam je hlava zo zlata, meď až dolu k tým rímskym
nohám, ktoré boli železom, a nikdy sa to nezmenilo. Prišiel kameň,
zatiaľ co to bolo stále v železe a udrel to. Pamätajte, že na konci to bolo
zmiešané s hlinou. Slabosť. Bola to spolu hlina a železo. 
60 Toto veľké zhromaždenie, ktoré práve mali medzi Chrušcov a
Eisenhower... Viete, co znamená Chrušcov v ich vlastnom národnom
jazyku? Chrušcov znamená blato, hlina. Viete, co znamená Eisenhower
v anglictine? Železo. A aby to bolo ľuďom ešte jasnejšie, Chrušcov vzal
svoju topánku a udieral na pult. Oni nebudú súhlasiť. Co bude
panovať? Rím bude panovať. Konfederácia cirkvi, katolicizmus to
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známosť Jeho tajnosti (Dokonca Dávid, Izaiáš, Jeremiáš, všetci ostatní
z nich), hovorili o tom prichádzajúcom Semene. A keď prišla tá sezóna,
to bolo presne tak. Vždy je to tak. Nemôže to sklamať. Je to Božie
Slovo. Je to vecné. Nemôže to zlyhať. A my všetci vieme, že Ježiš bol
Slovom.
55 Dobre. Vezmime potom Jeho Slovo. Židom 1 hovorí, „Boh
zadávna a rozlicnými spôsobmi hovoril ku prorokom, ale v týchto
posledných dňoch skrze Svojho Syna, Krista Ježiša.“ Tak on bol Bohom
prorokom. On bol prorokom, istotne. Mojžiš povedal, „Pán, váš Boh
vám vzbudí proroka.“ Ale toto bol viac ako prorok. On bol Bohom
prejaveným v tele. Tak tento Boh, prorok nám dáva dve alebo tri
znamenia, na ktoré sa tu chceme pozrieť, veľké znamenia, na ktoré
chceme pamätať. V Matúšovi 24, keď sa Ho opýtali, „Kedy sa stanú
tieto veci. Co bude príchodom konca sveta? Kedy sa toto všetko
stane?“ On im ukázal tak mnoho vecí, ktoré sa udejú: národ povstane
proti národu, kráľovstvo proti kráľovstvu, a tak ďalej. A ďalej a ďalej a
ďalej. Ale povedal, „Naucte sa podobenstvo figového stromu, kedy... A
tých ostatných stromov.“
56 Koľkí sú tu Kresťania? Zodvihnite svoje ruky. V poriadku.
Ďakujem vám. Myslím, že sto percent. V poriadku. Dávajte teraz dobrý
pozor, keď ukážeme toto znamenie semena casu konca. Ježiš povedal,
„Naucte sa z podobenstva figového stromu. Tak, keď vidíš figový strom.
No, nauciť sa podobenstvo coho? Figového stromu. Každý vie, každý,
kto cíta Bibliu, že figový strom vždy znamenal židovskú rasu ľudí. 

Joel povedal, „To, co zanechala húsenica, zjedol chrúst.“ A tak
ďalej. To bola stonka, tie vyznania a veci, ktoré zožrali tú cirkev až po
spodok. Ale povedal, „Ja prinavrátim, hovorí Pán.“ 

Tak Židia boli odrezaní, Pavol nám to hovorí, a pohania boli
znovu vštepení do kráľovstva. Ale všimnite si. Ježiš povedal, „Naucte
sa podobenstvu figového stromu.“ No, ten strom, tak, ako to videl Jób,
ak on zomrie, ci znovu ožije? 

Istotne. On povedal, „Tak, keď vidíte figový strom a všetky iné
stromy...“ Stromy... stromy coho? Existuje Strom Života, existuje strom
vyznaní (denominácia), existuje strom národov, „Keď uvidíte figový
strom a všetky tie iné stromy, ako vyháňajú svoje puky (malé puky
pripravujú príchod listu), poviete, že leto je blízko. Všimnite si, dáva to
podobenstvo o národoch.
57 Tak, Boh koná s pohanmi kvôli Neveste tak, že to je jeden tu,
jeden tam. Ale On koná so Židmi ako s národom, nie ako s
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46 Tak, a keď Jób, tým, že bol prorokom, nakoniec uvidel videnie,
ktoré sa prelomilo. A potom, keď uvidel, ako ide Boh urobiť cestu pre
cloveka, aby znovu žil, pretože tam bude ďalšie vypovedané Slovo, že
panna prijme... To bola na zaciatku Eva, ktorá pochybovala. Keď Slovo
prišlo k Márii, ona v to nikdy nepochybovala. Ona povedala, „Hľa, som
služobnica Pánova. Nech sa mi stane podľa Tvojho Slova.“ Vidíte, ona
nikdy... ona nikdy nepovedala, „No, pockaj, kým budem cítiť život, a
potom budem svedciť. Pockaj, kým si budem toho istá.“ 

To je to, ako to my, kresťania (takzvaní), robíme dnes. „Pockaj,
kým si budem istý. Pockaj, kým mi zacne byť lepšie.“ A, „Pockaj...
Vidím, že nieco sa deje, a potom to urobím.“ Nie veru. O to vôbec
nejde. Najprv to musíš veriť. 
47 Co povedal Eliáš tej žene, ku ktorej išiel? Ktorá nemala nic, len
za hrsť múky? On povedal, „Najprv urob kolác mne, a potom zacni...“
Zázrak sa zacne diať potom, ako najprv vezmeš Božie Slovo. Zacínaš
veriť Božiemu Slovu, a potom sa zacína diať zázrak podľa Slova,
pretože Slovo je semenom, ktoré rodí zázrak. Musíš vziať najprv Slovo.
Duch Svätý mu dáva život, tak ako voda, ktorá padá z nebies.

Vieme, co Duch Svätý reprezentuje... Voda reprezentuje
Svätého Ducha, ako... Tak, ako Mojžiš vyvýšil medeného hada na púšti,
tak musí byť vyvýšený Syn cloveka. Co? Boli to hynúci ľudia, a keď
pozdvihli toho medeného hada, to zachránilo tým hynúcim ľuďom život.
Keď udrel skalu... Kristus je tou skalou, ktorá bola udretá, a z Neho vyšli
vody života pre hynúcich ľudí. Musíte tomu veriť a konať podľa toho.
Dobre.
48 Pamätajme na toto. Keď potom Jób videl tohto Spravodlivého,
ako prichádza, Toho, ktorý sa môže postaviť do medzery medzi
hriešnika a Boha, a preklenúť cestu, to dokonalé semeno... „Tieto
semená,“ on hovorí, „sa porušia. Vidím, že idú do zeme.“ Jeho synovia
prichádzajú a trúchlia nad ním a on o tom nevie. Leží tam, nepovstáva.
Len tam leží, hnije, a to je všetko. Vôbec nepovstáva, pretože je
nedokonalým semenom. 

Ale On povedal... Keď zistil, že existuje Ten, ktorý prichádza,
ktorý znovu privedie späť dokonalosť do Božieho Slova, ktorý urobí
cestu, premostí tú cestu, potom sa ten prorok dostal do Ducha a
vykríkol, „Ja viem, že môj Vykupiteľ žije. A v posledných dňoch sa
postaví nad zemou, a hoci potom, ako kožné cervy znicia toto telo,
jednako v mojom tele uvidím Boha. On videl Toho dokonalého, ako
prichádza. Co sa stalo? Jób, tým že bol prorokom, a tajomstvá Božie sú
dané na známosť prorokom. On vypovedal slovo. A keď vypovedal
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Slovo, ktoré mu Boh ukázal, ono sa zmaterializovalo a bolo to
vypovedaným Slovom. A vo svojej sezóne sa to stalo presne tak.

Narodil sa Kristus, Vykupiteľ, ktorý sa mohol postaviť medzi
živých a mŕtvych a premostiť cestu a priniesť zmŕtvychvstanie. Presne
tak. Preco? To bolo Slovo Božie. Tak, On vypovedal Slovo a Slovo bolo
semenom a ono dozrelo vo svojej sezóne. Každé semeno Božie, ktoré
je správne umiestnené, dozreje. 
49 Na co by Boh poslal Svoje posolstvo skrze anjela ku Márii a
povedal by, „Buď pozdravená Mária, požehnaná si medzi ženami.
Budeš mať dieťa nepoznajúc žiadneho muža.“ A ona by povedala, „No,
pockaj tu chvíľu. Dovoľ mi, nech ťa vezmem do laboratória, a ty mi
povieš... Nech mi lekár dokáže, ako sa toto pri mne stane, a potom ti
uverím.“ To by sa nikdy nebolo stalo. Ale ku comu ona prišla? Lono jej
srdca, lono, že jej duch bol v... Tvoje lono tvojho ducha je tvoja myseľ.
Tvoja myseľ je kanálom.

Máš päť zmyslov, ktoré riadia telo. Máš päť zmyslov, ktoré
riadia dušu: vedomie, a tak ďalej... No, tvoje telo, tam je zrak, hmat,
chuť, cuch a sluch. Ale existuje len jediný kanál do vnútra tvojej duše,
ktorý ukazuje, že si tým semenom. Ty si duša, duch a telo, a potom ten
jeden kanál, tá jedna cesta, jedna cesta do toho, ty si postavený na
základe slobodnej morálnej voľby. To znamená, že môžeš prijať alebo
odmietnuť, urobíš cokoľvek chceš. 
50 Preto Eva bola postavená na tom istom základe. Ona mohla
vziať Božie Slovo a povedať, „Boh povedal, aby sme to nerobili, a tak
odtiaľto vypadni.“ To by bolo v poriadku. Ale namiesto toho sa ona
snažila skrížiť to so satanovým klamstvom a prinieslo jej to smrť. Ale
keď to prišlo ku Márii, to bolo nieco iné. „Hľa, služobnica Pánova.“ „Ako
sa to stane?“ Nezáleží na tom, ako sa to stane. „Ty si to vypovedal, je
to Božie Slovo. Ja to prijímam. Hľa, som služobnica Pánova. Nech sa
mi stane podľa Tvojho Slova.“ Tam to je. Tým to bolo vybavené. A ona
bola potom v poriadku.

Vidíte, ona zrodila ten zárodok života, ktorý bol Božím Slovom
zamanifestovaným vo forme cloveka. A skrze smrť toho Spravodlivého,
zaplatenie smrti za... dlhu každého jedného z nás, ktorí sme
nespravodliví. A skrze prijatie toho Slova, to potom prináša život a
privádza Krista naspäť do nás, pretože Kristus je Slovom,
vypovedaným Slovom. A ono dozreje, keď to prijmete. Vy, ktorí ste
chorí, prijmite to. Verte tomu. To musí dozrieť, to vypucí vo svojej
sezóne. Musí. 
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51 Dobre. My všetci veríme, že sme v case konca. Každý clovek,
ktorý má inteligenciu, verím, že ak by sa mohol len poobzerať, uvidel
by, že všetko ukazuje, že toto už nemôže ísť veľmi ďaleko. Chcel by
som teraz zabrať ešte asi pätnásť minút, aby som vám ukázal, co mám
na mysli. Každý vie, že nieco sa musí stať. Celé Písma na to
poukazujú.

Sme ucení, že svet bol stvorený v šesťtisíc rokoch, s tým, že
tisíc rokov je ako jeden deň, jeden deň ako rok u Boha, a tak ďalej:
šesťtisíc rokov v stvorení. V poriadku. Je povedané, že to bolo šesť dní,
a Biblia hovorí, že jeden deň je tisíc rokov alebo tisíc rokov je jeden deň
u Boha. 
52 Tak prvých dvetisíc rokov ten svet, kozmos (poriadok sveta),
prichádza ku svojmu koncu a Boh musel nieco poslať, súdy z neba a
súdiť zem v súde a zachrániť spravodlivého Noeho a jeho rodinu.

Tých druhých dvetisíc rokov, znovu sa odohrala tá istá vec.
Kozmos, ten svetový poriadok, dokonca cirkev bola poškvrnená. V
dňoch Noeho, oni sa vysmievali a robili si z neho žarty a on kázal
stodvadsať rokov vo dverách archy. A behom dvetisíc rokov cirkev išla
do otroctva, páchala cudzoložstvo so svetom a nestala sa nicím iným,
len kopou formy a vyznaní. A Boh poslal na zem súd, keď poslal Svojho
Syna. Prišlo to ku koncu svojich mocí. 
53 Tak, toto je rok 1962, a co hovorí Biblia? Biblia hovorí, že v
posledných dňoch to dielo bude musieť byť skrátené (Písma nemôžu
klamať), kvôli vyvoleným, kvôli vyvoleným, inak by nebolo zachránené
žiadne telo. Potom vidíme, že sme v case konca. 

Ten siedmy je sabat, co je milénium. To je to... To sa odohrá
pocas toho casu, vlády milénia. Dobre. Ale tých šesť dní je naplnených.
Clovek má teraz vo svojej ruke zbraň, ktorou sa dokáže zniciť. Dokáže
zniciť svet, mohol by svet vyhodiť do vzduchu, v jednej sekunde.
Dokáže vystreliť cloveka na obežnú dráhu a zvrtnúť to na túto krajinu a
povedať, „Vzdajte sa, inak to spustíme.“ To je všetko. Co by urobil, no
každý, kto má rozum, by sa vzdal. Co potom?

A tak to malé... Zvyklo to byť, že veľké národy dominovali nad
malými národmi, ale už viac nie, oni majú to isté. Vidíte? Tak to prišlo
do casu, kedy vidíme a veríme, že sme v case konca.
54 Mohli by sme v tomto pokracovať ďalšie hodiny, ale pozrime sa
len na niektoré miesta Písma na chvíľu, ktoré ukazujú tie semená, ktoré
boli zasiate pre cas konca. V tom semene... Jób vypovedal slovo, Izaiáš
o tom hovoril, každý muž Boží, každý Boží prorok, ktorému On dal na


